

ISSN 2095-9958
CN 10-1316/R

中国科技核心期刊(中国科技论文统计源期刊)

中华骨与关节外科杂志

ZHONGHUA GU YU GUANJIE WAIKE ZAZHI

Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

ISSN 2095-9958



万方数据

主管：国家卫生健康委员会

主办：中国医学科学院



中华骨与关节外科杂志

ZHONGHUA GU YU GUANJIE WAIKE ZAZHI

月刊 2008年4月创刊 第13卷 第9期 2020年9月

主 管

国家卫生健康委员会

主 办

中国医学科学院

主 编 邱贵兴

编辑部主任 高 鹏(代)

编辑出版

中国协和医科大学出版社

《中华骨与关节外科杂志》编辑部

北京东单三条9号(100730)

电话:010-65281306

E-mail:guguanjie@126.com

投稿网址:www.cjbjs.com

印 刷

北京联合互通彩色印刷有限公司

中国标准连续出版物号

ISSN 2095-9958

CN 10-1316/R

广告许可证

京东工商广字第0342号

广 告

《中华骨与关节外科杂志》市场部

发 行

中国协和医科大学出版社期刊中心

地址:北京东单三条9号

邮 发

全国各地邮电局

邮发代号:82-735

定 价

每期15.00元,全年12期180.00元

本期责任编辑 孙 维

本期英文编辑 刘亦男

本刊版权归《中华骨与关节外科杂志》编辑部所有

目 次

述 评

2019版OARSI《膝、髋和多关节骨关节炎非手术治疗指南》膝关节炎部分更新内容的解读谢天顺,邱萍,朱锦宇(705)

"全民健康助力全面小康"专栏

科学跑步不伤膝李晔(709)

临床论著

加速康复外科在内镜辅助腰椎融合术中的应用研究
.....赵廷潇,张骏,周乾坤,等(712)

脊柱不同节段固定对骶部影响的生物力学研究
.....张玉坤,谢江,李磊,等(719)

外侧与内侧单髁置换术治疗膝关节单间室骨关节炎中期临床疗效的对比研究杨涛,薛龙,文涛,等(723)

改良单平面胫骨高位截骨术治疗膝关节炎的早期临床研究
.....李珂,孙凤龙,王宏庆,等(729)

两种止血带使用方式对150例全膝关节置换术患者失血量和术后康复影响的前瞻性随机对照研究汪萧和,王志文,陆鸣,等(736)

前交叉韧带单束重建中不同手术入口创建股骨隧道的疗效分析
.....叶曙明,周云,吕浩,等(741)

高龄脆性髌骨骨折保守治疗住院期间死亡因素分析
.....韩云毅,孙永青,康建国,等(747)

骨延长术治疗下肢骨髓炎性骨缺损的临床研究
.....杨军,许建中,黄宗强,等(752)

闭合复位经皮内固定治疗低能量 Lisfranc 损伤的临床疗效	张明珠, 王智, 曲峰, 等 (757)
单切口与双切口踇长屈肌腱转位治疗陈旧性跟腱断裂的疗效比较	白文博, 张若肖, 梁晓军, 等 (761)
3D 打印技术辅助跗骨窦入路治疗跟骨关节内骨折的疗效分析	黄国伟, 沈杰, 韦山, 等 (767)

综述

Prader-Willi 综合征合并脊柱侧凸的病因、特点及治疗	杜悠, 仇建国 (772)
颈椎邻近节段病变的研究进展及预防措施	孙峰, 寇建强, 刘洋, 等 (778)
全膝关节置换术后伸膝装置损伤的研究进展	泉源, 党育, 张殿英 (783)
骨质疏松症患者全髋关节置换术假体选择: 骨水泥或非骨水泥型假体	张庆, 李甲, 朱善邦, 等 (788)



欢迎关注《中华骨与关节外科杂志》微信公众号

郑重声明

官方网站: www.cjbjs.com
 编辑部主任: 高 鹏
 编 辑: 孙 维 李丹阳 刘亦男 曹 静
 编辑部地址: 北京市东城区东单三条9号 中国协和医科大学出版社
 邮 编: 100730
 电 话: 010-65281306
 E-mail: guguanjie@126.com

《中华骨与关节外科杂志》编辑部

Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

Monthly Established in April 2008 Volume 13, Number 9 September 2020

Responsible Institution

National Health Commission of
the People's Republic of China

Sponsor

Chinese Academy of Medical Sciences

Editor-in-Chief

QIU Guixing (邱贵兴)

Acting Director

GAO Peng (高鹏)

Editing & Publishing

Editorial Office of
Chinese Journal of Bone and Joint Surgery,
No.9, Dong Dan San Tiao, Beijing 100730, China
Tel: 0086-10-65281306
E-mail: guguanjie@126.com
http: //www.cjbjs.com

Printing

Beijing Lianhehutong Color Printing Co., Ltd.

CSSN

ISSN 2095-9958
CN 10-1316/R

Copyright©2020 by the Editorial Office of Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

No content published by the Chinese Journal of Bone and Joint Surgery may be reproduced or abridged without authorization. Please do not use or copy the layout and design of the Journal without permission.

All articles published represent the opinions of the authors, and do not reflect the official policy of the Editorial Board, unless this is clearly specified.

Contents

Commentary

Interpretation of the updated part of knee osteoarthritis from 2019 OARSI guidelines for the non-surgical management of knee, hip, and polyarticular osteoarthritisXIE Tianshun, QIU Ping, ZHU Jinyu (705)

“Nation-Wide Health and Comprehensive Well-off Society ” Column

Scientific running without knee joint injuryLI Ye (709)

Clinical Research

Application of enhanced recovery after surgery for percutaneous transforaminal endoscope-assisted lumbar interbody fusion
.....ZHAO Tingxiao, ZHANG Jun, ZHOU Qiankun, et al (712)

Biomechanical study of the stress on sacral region in spinal fixation and fusion with different length of segments ...ZHANG Yukun, XIE Jiang, LI Lei, et al (719)

A comparative study of medium-term efficacy of lateral versus medial unicompartmental knee arthroplasty in treatment of unicompartmental osteoarthritis of the kneeYANG Tao, XUE Long, WEN Tao, et al (723)

Early efficacy of distal tibial tuberosity-high tibial osteotomy in treatment of knee osteoarthritisLI Ke, SUN Fenglong, WANG Hongqing, et al (729)

Effect of two tourniquet application methods on blood loss and postoperative rehabilitation in 150 patients with total knee arthroplasty: a prospective randomized controlled study
.....WANG Xiaohe, WANG Zhiwen, LU Ming, et al (736)

- Comparison of two different portal techniques for femoral bone tunnel drilling in single-bundle anterior cruciate ligament reconstruction
..... *YE Shuming, ZHOU Yun, LV Hao, et al* (741)
- Analysis of risk factors for death in conservative treatment of fragility fracture of hip during hospitalization in the advanced age
..... *HAN Yunyi, SUN Yongqing, KANG Jianguo, et al* (747)
- Clinical study of bone lengthening in treatment of osteomyelitis bone defect of lower limbs
..... *YANG Jun, XU Jianzhong, HUANG Zongqiang, et al* (752)
- Efficacy of close reduction and percutaneous internal fixation for low-energy Lisfranc injuries
..... *ZHANG Mingzhu, WANG Zhi, QU Feng, et al* (757)
- Comparison of single incision and double incision transposition of flexor hallucis longus tendon in treatment of old achilles tendon rupture
..... *BAI Wenbo, ZHANG Ruoxiao, LIANG Xiaojun, et al* (761)
- Effect of 3D printing technique combined with sinus tarsi approach in treatment of intra-articular calcaneal fractures
..... *HUANG Guowei, SHEN Jie, WEI Shan, et al* (767)

Review

- Scoliosis in Prader-Willi syndrome: etiology, characteristics and treatment *DU You, ZHANG Jianguo* (772)
- Research progress and preventive measures of cervical adjacent segment pathology *SUN Feng, KOU Jianqiang, LIU Yang, et al* (778)
- Progress of treatment in extensor unit injury after total knee arthroplasty *QUAN Yuan, DANG Yu, ZHANG Dianying* (783)
- Selection of prosthesis for osteoporosis patients receiving total hip arthroplasty: cemented or non-cemented
..... *ZHANG Qing, LI Jia, ZHU Shanbang, et al* (788)